
PROTOKOLL nr 5

vid sammanträde den 19/1 1970
i Djurgårdens Idrottsförenings 
Överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Bengt Jäderholm, 
Rolf Theblin, 
Hilding Lövdahl, 
Roland Erixon, 
Karl Liliequist 
samt under §§ 76-84 
Bo Hedvall

Förhindrade: Carl-Hjalmar Bodman, 
Ernst Nilsson, 
Gunnar Dahlfors.

§ 67 Sammanträdets öppnande:

Som vice ordf. öppnade Bengt Jäderholm sammanträdet med ett med
delande, att Carl-Hjalmar Bodmans tillfrisknande gick normalt, och 
härefter föredrogs av sekreteraren uppgjord föredragningslista, som 
godkändes.

§ 68.Ljus i vårt hus:

Orienterade Rolf Theblin om tilltänkta belysningsanordningar i 
klubblokalen efter tagen kontakt med ett Skövde-företag.
Ekonomiska frågor: § 69.

Beslöts att senarelägga ekonomiska angelägenheter i avvaktan på 
skattmästarens aviserade ankomst längre fram på sammanträdet. 
Allians-förslag: § 70.

Föredrogs ett av Alliansen i Stockholm (fotboll) utarbetat förslag 
för övergångar mellan AIK, Djurgården och Hammarby med rekommenda
tion, att det skulle gälla alla de gemensamma idrotter, som de tre 
föreningarna har på sina program. Beslöts att sända förslaget på 
remiss i företa hand till ishockeysektionen för dess yttrande.
Klagomål: §

Anmäldes skrivelse från driftssektionen i Idrottsstyrelsen med 
klagomål på bristande ordning i den av Djurgården hyrda omklädnings
lokalen på Östermalms idrottsplats. Utan att veta vilken sektion, som 
disponerade den aktuella lokalen uppdrogs åt sekreteraren ta kontakt 
med den klagande insatsen och utlova åtgärder för att i ett och samma 
sammanhang också ge vederbörande sektionsstyrelse besked om nödvändig
heten sköta sina lokala förhållanden på ett godkännbart sätt.
Lotteri: § 72.

Meddelade Lennart Öberg, att brottningssektionen var beredd sköta ett 
lotteri med 100.000 st. lotter á 50 öre och med en ungefärlig vinst av 
13.-15.000 kronor avsedd att tillfalla fotbollssektionen. Försäljning 
hos Åhléns och bas för lotteriet Lennart Öberg. Från fotbollsstyrelsen 
anmälde Sten Wettebrandt tacksamt sitt intresse. Beslöts ge Öberg det 
önskade uppdraget.

Brottningslokal: § 73.

Meddelade Rolf Theblin att vissa utsikter fanns att i andra Stadion- 
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tornet erhålla lokal för brottningssektion i samband med utrymningen 
av Döbelnsgatan 97. Ärendet har dock lång väg att vandra.

Medlemsregistret: § 74.

Rapporterade Lasse Pettersson (slalom) om nyordning av medlems
registret och idéer om uppläggning även direkt på sektionsnamn. 
Skall återkomma med preciserat kostnadsförslag.

Boxning:

Redogjorde Hilding Löfdahl för sitt uppdrag att ”säga upp” sektions
tränaren i boxning, vilken denne tagit hårt och ”contrat” med att 
vid sitt avtåg medföra en del av sina adepter. Uppdrogs åt sekre
teraren att tillskriva tränaren (Sigge Bernhardt) och tacka honom 
för allt arbete han nedlagt på sektionen och uttala en förhoppning 
om hans medverkan på andra avsnitt inom föreningen.

Ekonomi: § 76.

Skattmästaren Bo Hedvall redogjorde för dagens ekonomiska ställ
ning med ett ungefärligt kapital av 40.-50.000 kr., vilket kunde 
beräknas ytterligare förbättras genom tillkomst av medlemsavgifter 
och överskott på nästa årgång av "Djurgårdaren”.

Anslag: damsektionen: kr. 1.000:-
slalomsektionen: ” 3.500:-
cykelsektionen: ” 2.500:-
handbollssekt.: ” 2.000:-

Ett av skattmästaren utbetalat lån på kr. 4.000:- till skidsek
tionen godkändes sedan det meddelats att motsvarande lån i fjol 
återbetalts. Garanti för liknande behandling av det nya lånet har 
av sektionen getts i form av dess lotteri.

§ 77.
Protokollsjustering:

Föredrogs ÖS-protokoll nr 4/70, vilket godkändes och justerades 
i befintligt skick.

§ 78.Annonslikvider:

Inför i stort sett avslutad annonsackvisition för "Djurgårdarens” 
årgång 69-70 efterfrågades hur likvid skett av annonserna i före
gående årgång. Exakt kunde skattmästaren ej ge besked om samtliga 
annonser, som fakturerats, betalts, men utgick från att några fak
turor ej gett resultat. I dessa fall skall påminnelser gå ut och 
i ett fall (Liljenbergs Byggnads AB i Lund) genom fotbollssektionens 
försorg.

§ 79.VM-biljetter i ishockey:

Diskuterades att liksom i fjol inköpa VM-biljetter i ishockey för 
Överstyrelsens del. Då sådana endast säljas i form av "paket” och 
till höga priser, beslöts att sekreteraren skall återkomma med förslag. 
Fråga om 1969 års biljettköp till VM var slutreglerat ställdes av 
sekreteraren.

§ 80.Kansliets skötsel:

Upplyste skattmästaren att kanslisten Ragnar Rosberg varit sjuk sedan 
före jul och var sjukskriven till januari månads utgång. Visst dröjsmål 
med expedierande av framför allt medlemskort hade uppstått. Diskutera 
des att begära assistans av Ingvar Norén i händelse R:s sjukdom blev 
långvarigare.
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§ 81.Rapporter:

Lämnades diverse rapporter från sektionerna:
a) ishockey: fortsatt vacklande och risk för degradering;
b) slalom: alla DM-titlar till DIF
c) bandy: omväxlande segrar och nederlag;
e) dambandy: stora segrar utom mot Göta;

Med anledning av situationen i ishockey beslöts göra nya försök 
komma till tals med sektionsstyrelsen för diskuterande av hur fram
tiden skall se ut.

Materialanslag: § 82.

Meddelade skattmästaren att anslag i form av material kommit för
eningen till handa från Idrottsstyrelsen att gälla bandy, handboll 
och ishockey och likaså att för 97 fritidsgrupper anslag tillförts 
föreningen.

§ 83.Bandy-reklam:

Meddelades att bandysektionen träffat avtal om reklam på sin 
A-lagströja med Williams Förlag under beteckning av "Lajban”, som 
nu pryder spelarnas ryggar. Reklamen hade godkänts av Svenska 
Bandyförbundet. Sammalunda gjorde nu dagens sammanträde.

§ 84.Nästa sammanträde:

Beslöts att hålla nästa sammanträde måndagen den 9/2/70 kl. 18.30. 
Härefter avslutade ordförande dagens möte,


